

DAX AIR CLEANER DETERGENT



- Ideal for all types of Electronic Air Cleaners.
- Strips pollutants away from electronic collecting cells and lint screen prefilters, in just 5 minutes.
- Fastest, most economical and sanitary maintenance method of washing electronic air cleaners.
- Is a non-abrasive, non-corrosive, non-toxic, industrial degreaser which can also be used for cleaning kitchen exhaust grease filters, air conditioning coils, white-wall tires, venetian blinds, or wherever there is tough household dirt.

WARNING

DO NOT PUT COLLECTING CELLS IN DISHWASHER.

Collecting cells will cut vinyl racks, plug up dishwasher pump with pollutants, spread bacteria and viruses inside seal gasket and void dishwasher manufacturer's warranty.

Five Seasons Comfort Limited

351 North Rivermede Road, Concord, Ontario, L4K 3N2

Tel: (416) 213-5636 Fax: (416) 213-5593

Toll Free: 1-800-267-8305

Email: info@fiveseasonsaircleaners.com

Web: www.fiveseasonsaircleaners.com

DÉTERGENT DE PURIFICATEUR D'AIR DAX



- L'idéal pour tous les types des purificateurs d'air électroniques.
- Enlève des polluants loin des cellules électroniques et des préfiltres, dans juste 5 minutes.
- C'est la méthode de maintenance la plus rapide, la plus économique et hygiénique pour laver des purificateurs d'air électroniques.
- C'est degreaser non-abrasif, non-corrosif, non-toxique, industriel qui peut aussi être utilisé pour nettoyer des filtres de graisse de soupape d'échappement de cuisine, des rouleaux de conditionnement d'air, des pneus, des stores vénitiens, ou où qu'il y ait la crasse résistante du ménage.

AVERTISSEMENT

NE METTEZ PAS DES CELLULES COLLECTRICES DANS LE LAVE-VAISSELLE.

Les cellules coupera des égouttoirs en vinyle, bouchera la pompe de lave-vaisselle avec les polluants, étendra des bactéries et des virus à l'intérieur du joint de sceau et de la garantie de fabricant de lave-vaisselle nulle.

Five Seasons Comfort Limited

351 North Rivermede Road, Concord, Ontario, L4K 3N2

Tel: (416) 213-5636 Fax: (416) 213-5593

Toll Free: 1-800-267-8305

Email: info@fiveseasonsaircleaners.com

Web: www.fiveseasonsaircleaners.com